

《单词百科:branchlet是什么意思?branchlet怎么发音?branchlet的解释和用法》

英语单词branchlet是什么意思?branchlet怎么读?branchlet怎么发音?简答网为您整理了branchlet的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



branchlet怎么读

branchlet的读音:[b'rɑ:ntʃlet]

branchlet的意思

1、小支，小枝;小分枝;

branchlet的近义词

1、**sprig** n.小树枝，幼枝;扁头钉;子孙;小伙子，少年;

2、**twig** n.细枝，嫩枝;小枝

branchlet的双语例句

1、Bark brown, flake off Schnabelia branchlet, sprig flower clustered on the top.

树皮褐色, 片状剥落小枝四棱, 花簇生于小枝顶端.

2、Correlation between grain yield is the main factor of single branch fruit number, the whole plant fruit number and length of branchlet.

与产量相关的因素主要有单枝果数, 单株果数和小枝长。

3、Study on the Use of the Plant Growth Regulator on the Longan Short Branchlet Cutting

植物生长调节剂在龙眼短枝扦插中的应用

4、Methods: Allow the direct application of mechanical stimuli to the sacculus, and the recording of afferent activity from the saccular branchlet of the 8th nerve.

方法：对牛蛙球囊直接使用机械刺激, 并记录第八对颅神经的球囊末梢的传入活动。

5、Vc and soluble solid material contents of flesh. diameter of flower and length of leaf, conformed to the normal distribution. However, those of fruit weight, edible rate of fruit and length of bearing branchlet looked rather like X2 distribution.

据分布函数的X2检验, 果实制干率、生育期、Vc和固形物含量及花径和叶长遵从正态分布, 而单果重、可食率和枣吊长度呈近似X2分布。

6、But those of per fruit weight, Vc of fresh fruit, soluble sugar of fresh fruit, edible percent of fruit, acid can be titrated in dry fruit, fruit number per bearing branchlet, internode number of secondary branch conformed to χ^2 distribution.

而单果重、鲜枣Vc、鲜枣可溶性糖含量、可食率、干枣可滴定酸、果吊率、二次枝节数等9个性状符合 χ^2 分布。

以上是简答网为您整理的branchlet怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于branchlet

的用法、branchlet的释义、b

ranchlet的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/branchlet>